
Bestyrelsesmøde d.20-12-2023 KL. 18.00 

 

Deltagere: Jan ’Bubsi’ Nielsen, Allan Pertti Frandsen, Niels Hejslet, Anne Sørensen, Kurt 

Due Petersen (referent) 

Sted: Klubhuset 

Dagsorden: 

Pkt. 1. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, kommunikationsplan, årsplan. 

Pkt. 1B. Møde med Fredericia Elite/DRU 

Pkt. 2. Økonomi 

Pkt. 3. Div udvalg 

EGIF 

Fundraise 

Presse 

Klubhus 

Oldboys 

Senior 

Ungdom 

Pkt. 4.Indkommen post. 

Pkt. 5.Kommende arrangementer. 

• Jubilæum 2024 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde 

 

Pkt. 1 Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, samt årsplan. 

• Referat fra november godkendt af alle deltagere senest d.6/11, herefter arkiveret og 
lagt på SoMe. 

• Møde i lysbaneudvalget, hvor 3 tilbud blev gennemgået. Alle ligger med en pris på 
omkring 1 million. Vi vælger at fokusere på tilbuddet fra Hansen EL. 

• Biografreklamerne er aktiveret igen i år og kører i 3 mdr. hen over julen, udgiften på 
15.000 kr. dækkes af DRU. Tak til Fie for hjælpen. 

• Pertti har tjekket priser på infoskærme. Vi dropper FIC grundet pris, vi satser på 
EIC. Pertti sørger for at sende til info til EIC. 

• Pertti har udfyldt undersøgelse vedr. unge fra Fredericia kommune. 

• Bubsi, Pertti og Kurt deltog i workshop omkring rekruttering og fastholdelse d.2/12. 
Gode input til emnerne.  



• Thor L. deltog i Teams møder omkring ny turneringsstruktur. Vi synes det er et 
positivt tiltag. 

 

 

Pkt. 1B. Møde med Fredericia Elite/DRU 

• Vi er blevet udvalgt af DRU til at blive indstillet til at være spydspidsforening. Dvs. vi 

vil modtage konsulent support i 12 måneden, DIF står for udvælgelsen. 

• Møde med DRU og Fredericia Elite. Vi vælger Steve til at være tovholder på 

træningen, udgifterne dækkes af Fredericia Elites pulje. 

• Der skal laves en handlingsplan for elitefokus i klubben inden d.20/1, Bubsi og 

Pertti er tovholdere sammen med DRU. 

 

 

Pkt. 2 Økonomi 

• Vi har modtaget en faktura dateret til 21/3-2021 fra Hansen EL på 18.675 kr. for 

udendørslamper sat op i forbindelse med flytningen af klubfaciliteterne. Udgiften 

skal dækkes af EIC men byggeregnskabet er lukket. Pertti har dialogen med EIC og 

kontakter Hansen EL for at informere om situationen. 

• Vi mangler stadig betaling på 26.000 kr. fra Altrad. Vi har brugt pengene og mangler 

dem hårdt! Der er sendt en rykker til deres VP d.19/12. 

• PT. er der overskud på ca. 900 kr. men vi mangler stadig elregning. 

• Thor L. har rykket for kontingent hos senior og der er kommet noget ind. 

 

Pkt. 3 Div. udvalg 

 

EGIF 

• Referat fra sidste møde rundsendt af Pertti. 

• Generalforsamling d.24/4 kl.19.00. 

Fundraise 

• Datoer for de store koncerter næste år er på plads. Der er åben for at byde ind på 

FB siderne. 

• Bubsi har fået en henvendelse fra lokalt spillested og inviteret til møde. 

• Gennemgang af sponsorkontrakter. Pertti i samarbejde med Poul Lykkegaard, 

Bubsi og Niels. 

 

 

 



Presse 

• Der planlægges artikel om Andreas. 

Klubhus  

• Vi beder udvalget om at købe en ny kogeplade udgiften dækkes i første omgang af 

logen da den blev ødelagt ved et loge arrangement. 

• Der bliver besluttet et budget til udvalget for 2024 i januar af bestyrelsen. 

Oldboys 

• Der har været afholdt træf med 50 deltagere, det største hidtil. 

• Vi er nu 69 medlemmer. 

• Der er god økonomi og stadig åben for ansøgninger. 

Senior 

• Årets spiller kåret, det blev Per Søndergaard, kæmpe tillykke med hæderen. Per 

har modtaget krus d.10/12. 

• Der indkaldes til møde i udvalget snarest. 

Ungdom 

• Bubsi har deltaget i Ungdomskonference og lagt billet ind på stævnet d.7/9.   

turnering forbliver uforandret dog med mulighed for at invitere svenske/tyske hold. 

• Der er vinterferie og afslutning været afholdt med stor tilslutning. 

• Årets spillere blev Jeppe Dall (U12) og Silas Paulsen (U16) kæmpe tillykke med 

kåringen. 

 

Pkt. 4. Indkommen post. 

• D.8/11 – DRU, Indkaldelse til seniorherre turneringsmøde d.23/11 (online) Bubsi og 

Pertti deltog. 

• D.8/11 - DRU, Invitation til online møde om kvindeturneringen 2024. (Videresendt 

d.12/11 til bestyrelsen) 

• D.17/11 - DRU, reminder på opdatering af kontaktliste. Svaret d.20/11 hvor Kurt 

meddelte at Pertti som senioransvarlig har erstattet Fie som kvindeansvarlig  

• D.20/11 – Rugby Tour Spain, invitation til ”International Vets Festival Marbella 4. 5. 

maj 2024” en oldboys turnering. Videresendt til Ole. 

• D.23/11 – DRU, Opfølgning på Workshop om Styrkelse af Medlemstilknytning, 

videresendt til bestyrelsen d.25/11. 

• D.6/12, EGIF, ny udgave af ”Sport”, lagt på SoMe d.8/12. 

• D.8/12 – Kiel Rugby Club, invitation til Schietwetter Cup 2024 i Kiel 22/6-2024 

• D.11/12 – Fredericia Eliteidræt, indkaldelse til infomøde omkring optagelse i 

eliteklasser d.10/1, Bubsi og Anne deltager. 

• D.13/12 – Julekort fra kommunen. 



• D.15/12 - DRU, information om fremtidig turneringsøkonomi. Selve 

turneringsgebyret for senior turneringen er dog ikke fastlagt da det vil afhænge af 

den kommende struktur som ikke er fastlagt endnu. 

• D.15/12 – EGIF, information til hjælpere til ”Sjov Lørdag”. Vi har ingen vagter. 

• D.20/12 - Fredericia Eliteidræt, Nyhedsbrev. 

 

 

Pkt. 5. Kommende arrangementer. 

• Jubilæum 2024 – Vi indkalder Ole til møde omkring planlægning. 

• Vi afholder bestyrelses workshop 2024 d.3/2 i EIC. 

• Vi holder generalforsamling d.9/3 kl.13.00, spisning kl.12.30 

• 31/12: Nytårstouch kl. 10.30 - 11.30. Nytårskur kl. 12 - 13 i klubhuset.  Ansvar, inkl. 

booking af omklædning: Pertti 

• Uge 2: Ungebestyrelsen inviteres til møde med bestyrelsen. Gensidig orientering 

om igangværende og nye planer for 2024. Ansvar: Pertti 

• 19/1: Rådhuspandekager til U16-mestrene: Spillere, trænere og Anne. Pertti sørger 

for invitation til Anne 

 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde. 

• Næste møde d.3/2 kl.10.00 i EIC, Pertti bestiller lokale/forplejning. 

 


